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Protokół nr 7/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Protokół nr 7/2019 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 7/2019 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 12 czerwca 2019 r. Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej 

 i Ochrony Środowiska, Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisji Rozwoju 

Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu. 

Wspólne posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.00, a zakończyło o godz. 17:40 tego samego dnia. 

Obecni: 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

 Radny Dionizy Waszczuk  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Monika Paszek  

Na 5 członków komisji 3 obecnych. 

Radna Sławomira Kuś oraz Radna Mirosława Sajur nieobecność usprawiedliwiona niepłatna.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

 Radny Janusz Hyliński 

 Radny Robert Marciniak  

 Radna Danuta Kułaga  

 Radna Elżbieta Musiałowska 

 Radna Irena Nowak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 Radna Karolina Jankowska -Grzybek  

 Radny Artur Wiatrak  

 Radna Magdalena Konrady  

 Radna Ewa Chyła 

 Radna Barbara Kempiak 

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
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- Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun, 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Władysław Ulatowski – Sekretarz Gminy,  

- lek. med. Andrzej Rolle – PPIS w Krotoszynie,  

- przedstawiciel prasy. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Działając w porozumieniu z przewodniczącymi Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zdunach Radny 

Janusz Hyliński otworzył wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony 

Środowiska. 

Powitał zgromadzonych po czym stwierdził, że każda z komisji posiada wymagane kworum i jest 

władna obradować. Następnie prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński przedstawił następujący 

porządek obrad:  

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Krotoszynie dotycząca stanu 

sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Miasta i Gminy Zduny w roku 2018. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

b) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 

2019-2028, 

c) w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników, 

d) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Zduny. 

4. Zapoznanie się z Raportem o stanie Gminy Zduny w roku 2018. 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun wotum zaufania. 

5. Ocena sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Zduny za 2018 rok wraz  

ze sprawozdaniem finansowym oraz: 

a) zaopiniowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zduny  

za 2018 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zduny za 2018 rok, 

b) zaopiniowanie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu na 2018 rok oraz zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

6. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 



3 | S t r o n a  
 

a) Analiza uchwały NR XXIII/156/2016 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 26 października 2016 r. 

w sprawie zasad przyznawania uczniom Stypendium Burmistrza Zdun za wyniki w nauce i wybitne 

osiągnięcia. 

Uwag do przedłożonego porządku obrad nie wniesiono.  

 

Pkt. 2. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Krotoszynie 

dotycząca stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Miasta i Gminy Zduny w roku 2018. 

Informację PPIS w Krotoszynie o stanie sanitarnym i sytuacji epidemiologicznej w Miasta i Gminy 

Zduny w roku 2018 szczegółowo przedstawił lek. med. Andrzej Rolle.  

Radny Janusz Hyliński pytał czy woda z kranu na terenie Gminy Zduny nadaje się do bezpośredniego 

spożycia.  

Lek. med. Andrzej Rolle odpowiedział, że zarówno w Gminie Zduny jak i na terenie powiatu 

krotoszyńskiego woda z kranu jest zdatna do picia i jest lepsza od butelkowanej wody mineralnej.  

A woda z kranu jest poddawana regularnym badaniom. 

Innych pytań, uwag do przedłożonej informacji nie złożono.  

Z uwagi na zakończenie dyskusji Przewodniczący Komisji podali informacje pod zaopiniowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała informację 

 w przedmiotowej sprawie – 3 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała informację 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała informację  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Skarbnik Gminy Iwona Klepacka.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji 

podali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 
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Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 2 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 2 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 2 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

b) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny 

na lata 2019-2028, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Skarbnik Gminy Iwona Klepacka.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji 

podali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 2 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 3 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 3 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

c) w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Barbara Fornal.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji 

Stałych podali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 3 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 
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Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

d) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Zduny. 

Projekt uchwały przedstawił szczegółowo Sekretarz Gminy Władysław Ulatowski.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał czy odpis w budżecie gminy na doskonalenie zawodowe jest 

obowiązkowy.  

Władysław Ulatowski wyjaśnił, że odpis na doskonalenie zawodowe nauczycieli w wysokości  

0,8 planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenie osobowe nauczycieli wynika 

z ustawy i zapis ten w budżecie gminy jest obowiązkowy. Do tej pory o sposobie jego wydatkowania 

decydowali bezpośrednio dyrektorzy szkół. Od 24 stycznia 2019 r. weszło w życie nowe 

rozporządzenie w sprawie dofinansowania doskonalenia zawodowego, które w szczególności 

wprowadza zmiany w zakresie dofinansowania doradztwa metodycznego. Rozporządzenie 

obowiązuje od 24 stycznia 2019 r. jednak dopiero 30 czerwca 2019 r. w życie wejdą w życie przepisy, 

które obligują organ prowadzący, aby na każdy rok budżetowy opracował plan dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli. Dodał, że poprzednio dyskutowano o dodaniu języka 

niemieckiego jako kolejnej możliwości kształcenia. Jednak na terenie Gminy Zduny liczba 

nauczycieli w zakresie tego języka jest wystraczająca.  

Radna Ewa Chyła zauważyła, że zgodnie z ustawą o systemie oświaty nauczyciel ma obowiązek 

dokształcania się, dlatego nie można ograniczać nauczycielom dostępu do poszerzania swoich 

kompetencji. Dodała, że przedstawiony projekt uchwały ma obowiązywać do końca tego roku 

kalendarzowego. W kolejnym roku kalendarzowym dyrektorzy szkół wskażą zapotrzebowanie  

na kierunki kształcenia zawodowego nauczycieli.  

Radna Karolina Jankowska Grzybek pytała czy w kolejnej uchwale można zawrzeć zapis przedmioty 

ogólnokształcące.  

Władysław Ulatowski wskazał, że zgodnie z ustawą przedmioty doskonalenia zawodowego muszą 

być wyszczególnione. Zapis przedmioty ogólnokształcące jest nieprawidłowy.  
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Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych podali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 3 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  
 

Pkt. 4. Zapoznanie się z Raportem o stanie Gminy Zduny w roku 2018. 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun wotum 

zaufania. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy przedstawił Raport o stanie Gminy Zduny w roku 2018. 

Radny Artur Wiatrak pytał czy istnieje możliwość, aby w przyszłym roku otworzyć basen  

w czerwcu. Podobnie jak w Krotoszynie. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy zauważył, że Krotoszyn dysponuje kadrą ratowników. Z przykrością 

stwierdził, że co roku jest duży problem z zatrudnianiem kadry ratowników. Jeśli zostanie 

skompletowana wymagana obsada ratowników to planuje się, aby w tym roku basen otworzyć z 

końcem roku szkolnego.  

Radna Ewa Chyła pytała o szczegóły zadania rozbudowa oświetlenia ulicznego o nowe punkty 

świetlne na ul. Rynek w Zdunach w kwocie 17.136,36 zł.  

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że jest to zadanie dotyczące doświetlenia przejścia dla pieszych na ul. 

Rynek przy drodze krajowej nr 15. Na zadanie składało się opracowanie dokumentacji, uzyskania 

pozwoleń oraz montaż 2 latarni ledowych zgodnie z wymogami GDDKiA. Zwrócił uwagę, że przy 

drodze krajowej natężenie światła wg obowiązujących norm wymagane jest zupełnie inne niż przy 

drodze gminnej. Dodał, że w porze nocnej postawione lampy dają oczekiwany efekt, gdyż przejście 

dla pieszych jest właściwe oświetlone, co zwiększa ich bezpieczeństwo.   

Burmistrz Tomasz Chudy dodał, że nadal trwają rozmowy z GDDKiA w sprawie przejścia dla 

pieszych na wysokości DINO na ul. Krotoszyńskiej w Zdunach. Obecnie trwają prace projektowe 

nad zmianą organizacji ruchu na terenie miasta Zduny. Między innymi opracowanie dotyczyć będzie 
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powstania wyniesionego przejścia dla pieszych na wysokości DINO na ul. Krotoszyńskiej w 

Zdunach lub jego okolicach, z podobnym oświetleniem jak na ul. Rynek.  

Radny Janusz Hyliński pytał czy wiadomo kiedy nastąpi wylanie asfaltu na ul. Wrocławskiej  

w Zdunach.  

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że GDDKIA podała pierwotnie termin do 30 maja, następnie 

otrzymaliśmy informacje, że 06 czerwca, a obecnie objazd ma obowiązywać do 19 czerwca. 

GDDKiA na wylanie asfaltu musiała ogłosić przetarg i zlecić zadanie wykonawcy. Gmina nie ma 

wpływu na realizację tego zadania.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy podkreślił, że współpraca Gmina Zduny z GDDKiA Oddział  

w Lesznie układa się bardzo dobrze. GDDKiA nie wykonuje takich remontów samodzielnie tylko  

w drodze przetargu zleca wykonawcą, na których można mniej lub bardziej polegać. Gmina Zduny 

rozumie zaistniałą sytuację, gdyż nieraz była w podobnym położeniu, trafiając na niepewnych 

wykonawców.  

Radny Janusz Hyliński pytał również o zakres robót na ul. Wrocławskiej w Zdunach.  

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że zadanie dotyczy regulacji studzienek deszczowych, wymiany 

krawężników, przesunięcia przejścia dla pieszych. Przejścia będą odsunięte od skrzyżowania w celu 

zwiększenia bezpieczeństwa pieszych i wymalowania oznakowania poziomego.  

Radna Danuta Kułaga w dłuższej wypowiedzi zwróciła uwagę na zaopatrywanie mieszkańców  

w wodę zdatną do spożycia oraz konieczność zabezpieczenia mieszkańców w wodę pitną  

w sytuacjach awaryjnych. Zauważyła, że od 4 dni wieś Perzyce i wieś Konarzew boryka się  

z przerwami w dostawie wody. Pytała jakie plany ma gmina w stosunku do naprawy studni w Rudzie. 

Radna pytała również kto zarządza ujęciami wody w Rudzie, Bestwinie, Konarzewie i Perzycach. 

Po ponownym wznowieniu dostaw wody leci brunatna woda, która jest niezdatna do picia. 

Mieszkańcy na zebraniach sołeckich w Perzycach wielokrotnie zwracali uwagę, że często następuje 

przerwa w dostawie wody i informowali o problemach i konsekwencjach z tego wynikających.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że problem z dostawą wody we wsiach związany był 

z modernizacją studni w Konarzewie. Modernizacja ta była zaplanowana i pozyskano na realizację 

tego zadania środki z UE. Dodatkowo planowaną wymianę pompy w Konarzewie pokrzyżowała fala 

upałów oraz zawody OSP w Perzycach. Ze względu na te sytuacje zwiększono prawie dwukrotnie 

pobór wody. Zaistniałe zdarzenia zmusiły do zatrzymania obiegu wody na kilka godzin we wsi 

Konarzew i wsi Perzyce, aby napełnić zbiorniki w celu utrzymania ciśnienia wody  

w gospodarstwach domowych. Jednak kilkudniowe upały nie odpuszczały i nadal zauważano 

większy niż zwykle pobór wody, dlatego konieczne były kolejne ograniczenia dostaw wody w tych 

wsiach, więc kolejny raz wstrzymano pobór wody napełniono zbiornik i między czasie wymieniono 

pompę na bardziej wydajną. Obecnie nie przewiduje się przerw w dostawie wody w tych wsiach. 
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Sytuacja została opanowana. Natomiast wodociąg w Bestwinie zmodernizowany został  

za poprzedniej kadencji. Studnia jest w dobrym stanie, ale sieć wodociągowa wymaga wymiany,  

ze względu na długi okres eksploatacji. Do awarii w tym rejonie dochodzi przeważanie w okresie 

jesienno – zimowym. Awarie są usuwane przeważnie w ciągu max 3 godzin. W okresie zimowym 

ziemia zamarza, a kiedy następują roztopy wyeksponowane rury pękają pod wpływem ciężkiego 

sprzętu. Zapewnienie ciągłości wody jest zrozumiałe. Burmistrz Zdun rozumie uciążliwości 

powstałe dla mieszkańców, ale wymiana wodociągu będzie następowała etapami, ze względu na 

koszty jakie trzeba ponieść na wyminę wodociągu. Wydajność studni w Bestwinie jest zadowalająca. 

Radny Dionizy Waszczuk pytał czy jest zagrożenie obniżenia lustra wody w zbiorniku, że wody 

zabraknie. Dodał, że wystąpił do PPIS w Krotoszynie i otrzymał certyfikat, że woda w kranie  

w Baszkowie jest zdatna do bezpośredniego spożycia.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy zauważył, że niskie cieśninie w domostwach jest spowodowane tym, 

iż nastały upały i zaczęto podlewać masowo ogrody. Gmina Zduny jest terenem typowo rolniczym 

ze znaczną ilością gospodarstw z hodowlą bydła mlecznego. I zauważalny jest dwukrotny wzrost  

poboru wody niż zwykle. Jesteśmy w dobrej sytuacji w dostarczaniu wody. Obecnie nie ma 

zagrożenia, aby wystąpiły dłuższe przerwy w dostawie wody. Obecnie gmina posiada rezerwy, 

jednak nie wiemy, co będzie za 3-4 lata. Zauważał, że wioski się rozwijają i nie wiadomo na jak 

długo rezerwy wystarczą. Dodał, że awarie są nieuniknione wyjście z takiej sytuacji to budowa 

zapór, które odcinają obszar objęty awarią od reszty i wymiana wodociągów z podziałem na etapy. 

Po przerwie w dostawie wody leci tzw. płuczka.  

Miłosz Zwierzyk dodał, że w Konarzewie oprócz wymiany pompy, druga studnia przeszła 

renowację. Zadanie to poprzedzono badaniami geologicznymi czy studnia posiada wystraczające 

zasoby wody. Wsie Ruda i Bestwin w wodę zaopatruje SUW w Bestwinie, który zaopatrzony jest  

w jedno ujęcie wody: 2 studnie głębinowe. Natomiast wsie Konarzew i Perzyce w wodę zaopatruje 

SUW w Konarzewie z jednym ujęciem wody: 2 studnie głębinowe. 

Następnie wyjaśnił sposób zabezpieczenia w wodę na wsi Ruda i Bestwin. Studniami w obu SUW 

zarządza Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji sp. z o. o. w Zdunach. 

Radny Robert Marciniak zauważył, że należy zachęcać mieszkańców do zapisywania się do 

bezpłatnego sytemu powiadamiania sms. Wówczas o zaistniałych awariach i braku dostawy wody 

pitnej mieszkańcy otrzymują informację na bieżąco.   

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy poprał pomysł Radnego. Dodał, że to dobry i skuteczny sposób 

powiadamiania mieszkańców o awariach i zagrożeniach.  

Radny Janusz Hyliński zaproponował, aby plakaty z informacją o bezpłatnym systemie  

powiadamiania sms, znalazły się w gablotach sołectw i rad osiedli.  
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Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji podali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 3 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 5. Ocena sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Zduny za 2018 rok wraz ze 

sprawozdaniem finansowym oraz: 

a) zaopiniowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zduny 

za 2018 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zduny za 2018 rok, 

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka na wstępie wypowiedzi odniosła się do pozytywnej opinii RIO, 

następnie w formie prezentacji multimedialnej przedstawiła wykonanie budżetu za 2018r.  

Radna Danuta Kułaga pytała o wysokość zadłużenia Gminy Zduny. 

Skarbnik Iwona Klepacka odparła, że na dzień dzisiejszy zadłużenie Gminy Zduny wynosi 12 mln.  

Radna Barbara Kempiak pytała co się stało z harmonogramem spłat obligacji, skoro w 2018 roku 

spłaciliśmy tak niewiele, co z założoną spłatą rat obligacji na rok 2018. 

Skarbnik Gminy Iwona Klepacka wyjaśniła, że rata została przesunięta na 2025 rok, zgodnie  

z podjętą uchwałą.  

Radna Monika Paszek pytała o wysokość rocznych odsetek rat kredytu.  

Skarbik Iwona Klepacka odpowiedziała, że oprocentowanie wynosi w granicach 2,7 do 2,99%. Dane 

kwotowe przedłoży na sesji.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych podali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 3 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 
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Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 
b) zaopiniowanie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu na 2018 rok oraz zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w 
sprawie absolutorium. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Artur Wiatrak przedstawił wniosek komisji w sprawie 

udzielenia burmistrzowi Zdun absolutorium za wykonanie budżetu za 2018r.  

 

Pytań, uwag do wniosku nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji Przewodniczący Komisji 

podali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 3 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się”, na 3 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 6. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym puncie zgormadzeni członkowie komisji dokonali analizy uchwały nr XXIII/156/2016 Rady 

Miejskiej w Zdunach z dnia 26 października 2016 r. w sprawie zasad przyznawania uczniom 

Stypendium Burmistrza Zdun za wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia. 

Radna Ewa Chyła przedstawiła proponowane zmiany do uchwały z 2016r. - stanowiące załącznik do 

protokołu. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy podtrzymał swoje stanowisko, aby do projektu uchwały wprowadzić 

jedynie zmiany wynikające ze zmian w ustawie o prawie oświatowym, a pozostałe średnie utrzymać 

na dotychczasowym poziomie.  
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W toku prowadzonej dyskusji nad zmianami uchwały złożono wniosek o skierowanie do dyrektorów 

szkół prośby o udzielnie informacji ilu uczniów spełniałoby nowe kryteria i przeliczyć jakie skutki 

finansowe będzie miał nowy projekt.  

Po wymianie argumentów, nie znajdując porozumienia Radni postanowili o odłożeniu prac nad 

wprowadzeniem zmian do momentu uzyskania informacji od dyrektorów szkół.  

Na tym dyskusje nad zmianami w uchwale nr XXIII/156/2016 Rady Miejskiej w Zdunach 

 z dnia 26 października 2016 r. w sprawie zasad przyznawania uczniom stypendium zakończono. 

Innych pytań, wniosków w tym punkcie nie zgłoszono.  

W dalszej części obrad Przewodniczący Komisji Zdrowia Radny Janusz Hyliński przypomniał  

o terminie sesji dnia 19.06.2019r. o godz. 15.30.  

Następnie ustalono termin kolejnego posiedzenia komisji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad zamknięto posiedzenie.  
Z-ca Przewodniczącej Komisji RGRiB 

inż. Dionizy Waszczuk    

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

Przygotował(a): Barbara Fornal 

 

  


